
GØDVADSKOLEN
Harsnablundvej 1-7 8600 Silkeborg
( 8970 2820
E-mail:goedvad.skole@silkeborg.dk

Skolebestyrelsesmøde

Tirsdag den 28.november 2023 18.00 – 20.00

Fraværende:
Lotte

Ordstyrer Nadja
Forplejning ledelsen

Referat: AO

Dagsorden

Elevrådets formand og næstforkvinde deltager i dette møde

Pkt. 1
kl.18.00

Godkendelse af aftenens dagsorden / b

Pkt. 2
kl.18.05

Meddelelser fra skoleledelsen og elevrådet / o (KH + AO, Ellen og
Oskar)
Indskrivningsmøde i sidste uge.

Ansættelse af ny SFOmedarbejder, Susanne. Hun skal arbejde i morgenSFO
samt to eftermiddage om ugen på Gården.

En tid med en del forældrehenvendelser.

Elevrådet ved Oskar og Ellen fortæller om elevrådets drøftelser. De har talt om
anderledes pauser inde, fx med strik, skak etc. Samlingspunkt i frikvarterer,
hvor man kan gå hen, hvis man ikke lige har en at lege med. Juleklippedag med
æbleskiver og aktiviteter (hjælpenisser fra 6. årgang). Fredagstavlen skrives
med hjælp fra elever. Striber i skolegården er tegnet tydeligere op og der
arbejdes med at gøre disse permanente. Planlægning af venskabsdag. Plakater
er lavet for at gøre en indsats for at drengetoiletterne holdes bedre. Drøftelser
af fodbold og en anden opdeling af banerne.
Børn hjælper børn drøftes i elevrådet.
Der skal arbejdes med skolefest og indslag til julefesten. Ligeledes skal Oskar
og Ellen hjælpe med talen til skolefesten.

Pkt. 3
kl.18.30

Eriksborgskolen / O+D
Opfølgning på byrådets vedtagelse i forhold til Eriksborgskolen

Der var fin spørgelyst omkring Eriksborgskolen til indskrivningsmøde.

Ingen er i tvivl om, at ønsket fra Gødvadskolen er, at der står mursten på
Gødvadskolens matrikel, når Eriksborgskolen er klar.
Interesse for økonomien - hvad er der afsat midler til og hvad kan vi selv
bringe til?

Pkt. 4 Ordensregler / D



GØDVADSKOLEN
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Fraværende:
Lotte

Ordstyrer Nadja
Forplejning ledelsen

Referat: AO

kl.18.45
Ordensregler drøftes og ændringer noteres.
https://docs.google.com/document/d/1MWJ4dv9AAWrZPCUSI1jBSIlexQdo0o
GgjtLDOA3FrbM/edit
Drøftelser:
Energidrikke i samme ombæring som nikotin. Må gerne flyttes lidt længere
ned.
Skal skoletiden specificeres med et tidsrum - at man ikke må forlade skolens
område.
Knudret formulering omkring digital mobning og skolens muligheder for noget
der sker hjemme.
Gerne en mere praktisk ordlyd. Lettere sprog.
Fremtidssikring af ordensreglerne.
Opsætning redigeres.
Indledningen drøftes i elevrådet.

Pkt. 5
kl.19.00

Dialogforum /O
Jakob og Karen-Lise orienterer fra Dialogforum i Ans.
Godt med store og små forummer.
Test fylder meget i skolen
Formålet med dialogforum fra politikerne - spurgt af skoleledere.
Hvad er faglighed? Enighed med fokus på de praktiske fag. Forsøg fra Thorning
med et rum til rådighed for eksamenslæsning - det gjorde at eleverne havde
mere fokus på prøverne i stedet for at arbejde.
Læring giver trivsel og trivsel giver mulighed for læring.

Pkt. 7
kl.19.10

Godkendelse af referat
Referatet er godkendt

Pkt. 8
kl.19.15

Julefrokost
Anette og Karen-Lise bestiller julefrokost til os, med øl og vand:-)
Samtale omkr. mulige temaer til et fælles-SB møde med
forældrerepræsentanter i forældrerådene.

Næste møde 31.01.2024
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